
Záznam z jednání Valné hromady sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 29.listopadu 2014 

 od 10.00 v Račicích 

 

1) Zahájení – J. Boháč přivítal hosty a delegáty 

2) Schválení jednacího řádu – návrh schválen bez připomínek 

3) Schválení programu – návrh programu schválen bez připomínek 

4) Vyhlášení vítězů ČP – Z. Krpata vyhlásil pořadí ČP jednotlivců (junioři, dorost, žáci) a pořadí 

M-ČR oddílů 2013, Ceny vítězům předali J. Boháč, M. Doktor, P. Hottmar  

5) Volba komisí – VH postupně schválila návrhy na složení pracovních komisí: 

- Mandátové:  T. Doktor, O Černý, M. Kresaň 

- Návrhové: V. Prokop, P. Doležal, J. Voltr 

6)  Zpráva o činnosti, hlavní úkoly na rok 2015 a záměry do dalších let – zprávu přednesl Jan 

Boháč, s odkazem na rozsáhlé písemné podklady o činnosti sekce. Vyzdvihl mimořádné 

sportovní výsledky seniorských a juniorských reprezentantů, poděkoval osobním trenérům 

reprezentantů a celému realizačnímu týmu. Zmínil se o náročné práci rozhodčích a nutnosti 

úpravy jejich odměňování. Poděkoval všem dobrovolným funkcionářům v oddílech a celém 

kanoistickém hnutí.  Připomněl letos významně posílenou finanční podporu oddílů ze svazu 

formou mimořádných neinvestičních dotací z programu V, loterijních peněz z dotace ČOV na 

rozvoj mládeže a vyzval k zodpovědnému a včasnému a řádnému vyúčtování těchto státních 

prostředků, včetně splnění všech podmínek příjemce dotace. Zmínil dopad nového 

občanského zákoníku na spolky – sportovní kluby a upozornil na konečné termíny po změny 

názvu klubu a vydání nových stanov. Dále informoval o vznikajícím Národním olympijském 

centru v Račicích a postupném převodu majetku, informoval o stavu příprav dvou akcí roku 

2015 v Račicích - ME v květnu a MS dračích lodí v září. Pohovořil o uskutečněném Kongresu 

ICF a o perspektivách programu olympijských soutěží.  

7) Zpráva o hospodaření – písemně předloženou zprávu komentoval P. Mokrý. 

8) Zpráva revizní komise – podrobnou zprávu přednesl předseda revizní komise J. Langr 

9) Informaci o práci STK – také Z. Krpata doplnil podrobnou zprávu, která byla součástí 

informace o činnosti.  

10) Diskuse 

- P. Hottmar poděkoval za spolupráci všem, kteří se starají o mládež v oddílech, členům 

realizačních týmů a výboru za pomoc při plnění cílů sportovní reprezentace. 

- P. Charvát pozval zájemce o jarní přípravu v Chorvatsku k možnému dohlášení. 

Soustředění se uskuteční v Novém Gradu od 12.3 do 21.3. 2015. Kritizoval krácení odměn 

závodníkům na limit 1 mil., nepřehledné webové stránky a dosud nezveřejněná jména  

organizačního  výboru ME. Reagoval J. Boháč. 

- M. Kurťák  otevřel problematiku připravovaného snížení počtů startujících benjamínků na 

M-ČR.  Z. Krpata aj. Boháč záměr vysvětlili. Uvažuje se pouze o věkové skupině C – do 

10let. 

- V. Prokop vznesl dotaz na účast slovenských závodníků na II.NZ. reagoval  Z. Krpata. 

- B. Žehanová, mediální pracovnice ČSK  se všem účastníkům představila, popsala své 

možnosti  v kontaktech s médii a nabídla oddílům pomoc v medializaci klubů a jejich 

aktivit. 

- H. Švarcová vedoucí trenérka sportovního gymnázia nabídla studium na Gymnáziu 

v Pardubicích. Hana.svarcova@sgpce.cz tel. 776 886 075 

mailto:Hana.svarcova@sgpce.cz


- V. Pjajčík  neusnout na vavřínech – dostat náš sport do škol, něco vymyslet jak školní 

mládež natáhnout do loděnic. Námět do budoucna. Reagovali P. Doležal, M. Doktor 

připomněl akci ČOV – Česko sportuje, víceboj na základních školách a Sport v mém okolí. 

Rodiče dětí dostanou výstup s předpoklady dítěte a doporučení pro sport, který je 

zjištěným předpokladům dítěte nejbližší.  J.Boháč  doporučil oddílům, aby si na stránkách 

ČOV  doplnily informace pro případné nové zájemce z řad dětí (projekt Sport v mém 

okolí), informace jak najít tréninky mládeže nebo dny otevřených dveří pro nábor 

nováčků. J.Boháč navrhl  myšlenku spolupráce ČSK (oddílů) se školami zapracovat do 

usnesení 

- K.Kocura  vyjádřil názor na nízkou úroveň některých benjamínků startujících na M-ČR,  

zopakoval  závazný termín pro změnu stanov 31.12.2016, 

 

11) Podle mandátové komise se VH hromady zúčastnilo 37 zástupců oddílů ze 47 pozvaných. Dále 

24 hostů.  

12) Schválení usnesení – předseda návrhové komise V. Prokop přednesl návrh usnesení. Ten byl 

doplněn o úkol pro výbor, podporovat spolupráci oddílů rychlostní kanoistiky se základními 

školami. Návrh usnesení byl jednomyslně schválen. 

13) Volba delegátů na konferenci ČSK – schválen návrh deseti kandidátů a jednoho náhradníka za 

SRK ČSK na Konferenci ČSK, viz usnesení  

14) Závěr: J. Boháč poděkoval všem za aktivní účast na VH, poděkoval za práci všech oddílů a 

popřál vše nejlepší v roce 2015 a ukončil valnou hromadu. 

  

Zapsal P. Mokrý 

  

 

  

  

 

 

 

 

 


